
Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Wolthers over het binnenklimaat en 
de luchtventilatie van scholen

Goede luchtventilatie op scholen is van belang voor het welbevinden van leerlingen, docenten 
en ondersteunende medewerkers. Des te meer nu de COVID-19 besmettingen zo oplopen.

In de beantwoording door het college in augustus op de schriftelijke artikel 41 vragen van de 
fractie Hilversums Belang over de luchtkwaliteit in Hilversumse scholen komt naar voren dat 
in 43 van de 68 schoolgebouwen in Hilversum het binnenklimaat matig of slecht is. Dit is 
63% van het totaal aantal schoolgebouwen in Hilversum. Eén van de criteria voor de 
beoordeling van het binnenklimaat is de luchtventilatie. Ter vergelijking: landelijk is de 
luchtventilatie in scholen voor 11% niet op orde. 

De gemeente is (mede-)verantwoordelijk voor een gezond binnenklimaat en daarmee voor de 
luchtventilatie in de scholen. 

Verwijzingen naar het Integraal Huisvestingsplan met een looptijd tot 2035 zeggen niets over 
de acties die nu urgent zijn. Want juist nu het aantal besmettingen snel oploopt is een 
inhaalslag gewenst over de kwaliteit van het binnenklimaat in de scholen met name van de 
luchtventilatie.

Vragen: 
1. Kan het college aangeven bij hoeveel scholen in Hilversum op dit moment de 
luchtventilatie nog matig of slecht is? 
2. Kan het college aangeven op welke manier het de scholen ondersteunt om de luchtventilatie 
zo snel mogelijk op orde te krijgen? 

Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet. 
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